
DG Bologni: Czekamy jak rozwinie się sytuacja
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Gdzie zagra w przyszłym sezonie Gabriel Heinze? Majowo-czerwcowe

plotki donosiły o powrocie gracza do ojczyzny. Tymczasem w ostatnich

dniach wypłynęły doniesienia o silnym zainteresowaniu Bologni. W

związku z tym, portal laroma24.it, skontaktował się z Dyrektorem

Generalnym Rossoblu, Roberto Zanzim.

 

Mówi się o ofercie Bologni dla Heinze. Potwierdzasz zainteresowanie?

Jakim torem porusza się Bologna, aby dotrzeć do gracza?

- Poruszamy się, jak wiecie, oficjalnymi kanałami. Rozmawialiśmy z Romą i z

piłkarzem, w najbliższych dniach zobaczymy jak rozwinie się ta sprawa.

 

Jakie są zamiary gracza? Podoba się jemu takie miejsce jak Bologna?

- Zamiary zawodnika zna tylko Roma, musicie spytać ich.

 

Mówi się o ofercie Bologni odrzuconej przez gracza.

- Obecnie istnieje jedynie zainteresowanie, nie weszliśmy w żadną fazę negocjacji.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

